
 
   

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 19. 2. 2013 

 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Grosová, prof. Urban, doc. Hofmann, doc. 

Turzík, prof. Schreiber, prof. Matějka, doc. Jahoda, Ing. Fišer, Ing. Mudrová, 
Ing. Klaudisová, Ing. Záruba 

 
 
1/ Děkan prof. Labík: 
 
 

z KR 

 rektor 
 VTP Kralupy – připravena smlouva o prodeji budovy a pozemku, probíhá 

výběrové řízení na dodavatele stavby  
 Novela VŠ zákona - informace o průběhu přípravy 
 Schůzka z ČVUT, o Dejvice center, nájemní smlouva budovy B, ČVUT 

nezaplatí zvýšení nájemného 
 Znovu se rozbíhá program KRÉDO, 2014-2015, hodnocení vysokých škol 

 

 prof. Bělohlav 
 Výuka v Táboře bude pokračovat pouze u stávajících studentů, pro akad. 

rok 2013/2014 se výuka v Táboře nebude otvírat 
 Nově budou provozní prostředky a investice á 3,6 MKč rozdělovány pro 

všechny laboratoře bakalářského studia, dle studentohodin, částka pro 
namnožení materiálů pouze pro ústavy 101 a 413 

 

 Ing. Chválná 
 Rozpočet pro rok 2012 skončil nižším deficitem, ztráta 3,4 MKč 

 

 prof. Kratochvíl 
 informoval o připravované Metodice hodnocení výsledků výzkumných 

organizací a hodnocení výsledků ukončených programů (platné pro léta 
2013 až 2015) 

 

 prof. Hasal 
 Výuka předmětů v rámci Erasmu, aktualizace předmětů 
 Střední školy žádají o přívlastek „fakultní školy“ VŠCHT Praha 
 Nabídka kurzu pro doktorandy – v oblasti vysokotlakých studií - Glasgow 

 
 

 
 

 



KD 
 

 ISPROFIN, nákup plynového chromatografu na 402 

 Hodnocení akademických pracovníků, zkontrolovat a opravit veškerá impor-
tovaná data, hodnocení dokončit do 31. 3. 2013 
 
 
 

2/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 
 

 IGA. V MIS, záložka IGA jsou vyvěšeny naše projekty s bod. hodnocením 
od oponentů. Obor. grant 445 získal málo bodů, musíme řešit. Schůze FGK k přidělení 
grantů je 25. 2. ve 13 h v B220. Administrátor bude mít připraven návrh bod. 
hodnocení za FGK. 

 DS.  Disertace ve formátu B5, nový odkaz na aplikaci CIS vložen na fak. stránky: 
studium, doktorské studium, dole. 
Byl sestaven formulář seznamu publikací, který se musí odevzdávat před obhajobou 
dizertace – bude vyvěšen na web stránce . 
Návrh úpravy stud. předpisů pro doktorandy projednáván proděkany, návr obsahuje 
následující: 1. obhajoba do 7 lety po zahájení studia, ukončení studia do 8 let od 
zahájení, žádné nezapočítané přerušení – jen pro případ hodný zvláštního zřetele, 2. 
studijní část ISP omezit na 2, resp. 3 roky pro kombinovanou formu, 3. prázdniny 
zvýšit na 6 týdnů/rok. FCHT navíc navrhuji třístupňové hodnocení doktorských 
zkoušek (třetí stupeň je nevyhověl). 

 Nabídky.  Ignaz l. Lieben aword, rakouská cena pro badatele do 40 let z některých 
evropských zemí, včetně ČR, za podstatný příspěvek v mol. biologii, chemii nebo 
fyzice, USD 36 000,-, termín 15. březen 2013,  
http://stipendien.oeaw.ac.at/en/price/ignaz-l-lieben-award 

 3/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda:  
 

 Proděkan informoval, že dostal od tajemníků doplněná pedagog. zatížení za rok 2012, 
v současné době probíhá kontrola dat. 
 
 

4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Ing. Záruba 
 

 Proděkan informoval o Projektu STEP (Oddělení komunikace): V termínech 12. - 16. 8. 
a 19. - 23. 8. 2013 se uskuteční Letní tábor školních dětí (10-15 let) organizovaný 
Oddělením komunikace. Fakulta byla požádána o návrhy náplně činnosti v rozsahu 
2x1,5 h v tematických okruzích „ Záchrana po katastrofě“ a „Po stopách slavných 
vědců“. Proděkan osloví vybrané pracovníky fakulty. 

 Tvorba brožury „Otázky a odpovědi“ (Oddělení komunikace): Členům kolegia bude 
rozeslán soubor s vytištěnou verzí „Otázek a odpovědí“, ve které figuruje 6 otázek 
z 15 možných. Aby byly zastoupeny všechny ústavy fakulty, je třeba doplnit nebo 
přeformulovat otázky a odpovědi z ústavů 403, 409 a 413. Zbylé otázky do celkového 
počtu 15 budou doplněny z těch, které byly v tištěné verzi omylem vyřazeny. 
Proděkan se domluví s vedoucími ústavů. Termín do 15. 3. 2013 

http://stipendien.oeaw.ac.at/en/price/ignaz-l-lieben-award


5/ Různé 

 doc. Jahoda – Jaký máme účet u ČNB? Kvestorka to řeší. 

 prof. Urban – skončil Popuch. Jak financovat doktorandy, kteří se věnují 
středoškolákům? 

 doc. Tuzík – Kdy budou v SISu elektronické karty? 
 

 
 
Termín příštích zasedání kolegia děkana -   5. března 2013 od 14 hodin. 
      2. dubna 2013 od 14 hodin 
 

 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
                       děkan 


